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Inleiding 
 
Zoals bekend stelt de gemeente Twenterand zich gastvrij op ten aanzien van echte 
vluchtelingen uit Oekraïne. De PVV walgt echter van het Nederlandse asielbeleid dat 
mensensmokkel in de hand werkt, nepvluchtelingen aantrekt die voor enorme 
overlast en criminaliteit zorgen om uiteindelijk de illegaliteit in te duiken en 
gelukzoekers aantrekt die met valse paspoorten of weggegooide paspoorten 
aanspraak maken op onze huizen en verzorgingsstaat.  
 
Ondanks dat Nederland overvol is en er feitelijk geen plek is voor vluchtelingen uit 
Oekraïne snappen wij dat dit college van B&W meewerkt aan het tijdelijk opvangen 
van deze mensen wanneer er locaties voorhanden zijn. Tijdelijk, omdat de PVV vindt 
dat deze mensen uiteindelijk weer terug moeten naar hun eigen land. Want 
Nederland is te vol. 
 
Met betrekking tot de opvang van Oekraïners én met betrekking tot de dwang die 
Den Haag toepast met de opvang van nog meer ‘vluchtelingen’ hebben wij een 
aantal vragen. 
 

1. We hoorden dat de gemeente op haar kosten de tuinen fatsoeneert van jonge 
Oekraïners en dat dit op weerstand stuit van mensen, omdat jonge Oekraïners 
best zelf hun tuin kunnen onderhouden. Klopt dit en zo ja, waarom worden 
jonge Oekraïners gepamperd terwijl ze, als dank voor de opvang, zelf de 
handen uit de mouwen kunnen steken? Ze krijgen al zoveel van de 
gemeenschap. 



2. Klopt het dat de omgeving zich stoort aan het gedrag van sommige 
Oekraïners omdat ze met grote getalen bij elkaar op bezoek gaan, tot in de 
late uurtjes? Inclusief veel alcoholgebruik en harde muziek? Waardoor 
overlast ontstaat voor mensen die gewoon moeten werken? Bent u hiermee 
bekend?  

 
3. We lazen in de media dat Oekraïners de mogelijkheid krijgen om periodiek 

terug te gaan naar Oekraïne om familie te bezoeken. Dit heeft geen 
consequentie voor hun status. De PVV vindt dit onbegrijpelijk want dan zou er 
geen sprake meer zijn van een oorlogsdreiging en kunnen wat ons betreft de 
mensen gewoon weer terug naar huis. Gebeurt het ook in onze gemeente dat 
Oekraïners op en neer reizen tussen Twenterand en Oekraïne?  
 

4. Hoeveel Oekraïners verblijven in onze gemeente? Hoeveel waren dit er bij 
aanvang, hoeveel zijn het er nu en hoeveel van deze mensen zijn reeds 
teruggekeerd naar huis? En hoeveel naar een ander (Europees) land? 
 

5. Kunt u ons informeren over de kosten per Oekraïner per maand? En worden 
deze kosten vergoed door de overheid? Wordt hier door gemeenten extra aan 
verdiend? En zo ja, hoeveel per persoon dan? Of is dit kostenneutraal? 
 

6. Kunt u ons informeren hoeveel gelukzoekers uit veilige landen meegereisd zijn 
met de stroom van Oekraïners? Is hier zicht op en zo ja, wat is er met deze 
mensen gebeurd? Waar verblijven ze nu? 
 

7. Wat vindt u van de dwang die Den Haag gemeenten oplegt om meer 
‘vluchtelingen’ op te vangen terwijl wij hier geen plek meer hebben? En zelfs 
gemeenten wil dwingen om locaties aan te passen zodat ze wel geschikt zijn? 
Wordt het niet eens tijd om met alle Twentse gemeenten ‘Nee’ te zeggen 
tegen het krankzinnige asielbeleid? Wanneer veel gemeenten ‘Nee’ zeggen 
zal het in Den Haag eindelijk doordringen dat ze Nederland aan het slopen 
zijn. Gaat u dit doen? Gaat u dit aan de orde stellen in Twentse overleggen? 
Zo nee, waarom niet? 
 

8. Hoeveel statushouders moet Twenterand dit jaar en komend jaar huisvesten? 
Hoeveel sociale woningen zijn dit? Zijn hier voldoende woningen voorhanden? 
Gaat dit wederom ten koste van onze eigen inwoners? 
 

We zien uw antwoorden graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
PVV Twenterand, 
Erik Veltmeijer.  
 
 
 

 


